
 

                                                     Z Á P I S N I C A  

z II. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Šiba, ktoré sa konalo dňa  07.04.2022 v kancelárii 

starostu obce  
 

P r í t o m n í:  Peter Lenárt, starosta obce 

              Poslanci: Zuščik Radoslav, Majkuth Jozef, Rančík Matej,   

                                        Stachura Jaroslav, Tilický Rudolf, Oravcová Ľudmila                     

                         B l a ž e j č í k o v á  Anna – kontrolórka 

N e p r í t o m n í:  Kravčiková Alena 

                                        

P r o g r a m:             1. O t v o r e n i e 

                                    2. Schválenie programu zasadnutia 

   3. Voľby overovateľov zápisnice  

4. Interpelácia poslancov 

     5. Kontrola plnenia uznesenia 

               6. Rekonštrukcia mosta v obci Šiba (pri domoch č. 4 a 5) – aktuálne    

                                        informácie práve prebiehajúcej realizácie.  

                                    7. Kultúrno spoločenská akcia v obci v tomto roku – „Deň obce“ – návrhy,   

                                        prejednanie programu  

 8. Návrh úpravy rozpočtu na rok 2022   

 9. Žiadosti občanov  

                                  10. R ô z n e 

                                  11. Diskusia  

                                  12. Schválenie návrhu na uznesenie 

                                  13. U k o n č e n i e    

 

1. O t v o r e n i e 

     Druhé zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Peter Lenárt. Privítal prítomných poslancov, 

ospravedlnil neprítomných. Konštatoval, že toto zasadnutie je uznášania schopné. Predložil 

program rokovania na schválenie, ktorý bol jednohlasne prijatý. V tomto bode prebehla aj voľba 

overovateľov zápisnice, ktorými sa stali p. Jaroslav Stachura a p. Jozef Majkuth.  

 

4. I n t e r p e l á c i a   p o s l a n c o v 

    V tomto bode mohli vystúpiť poslanci s pripomienkami od občanov. Vystúpil p. Zuščik 

s otázkou či sa niečo plánuje robiť na budove základnej školy. Starosta na jeho otázku odpovedal, 

že rozmýšľal nad úpravou WC zariadení alebo výmenou strechy. Z dôvodu nedostatku času sa 

rozhodlo, že sa ide do výmeny plechu na streche budovy ZŠ.  

P. Oravcová sa pýtala, či sa nemôžu prestaviť verejné svetlá, že sa skôr zapínajú. Starosta v k tejto 

otázke vysvetlil, že verejné svetlá sa riadia podľa astronomických hodín čiže ak je šero sa zapínajú 

ak je už vidno sa zhasnú. Nedajú sa nastaviť presne na určité hodiny. Ďalšie dotazy od poslancov 

neboli.  

   

 

5. K o n t r o l a    p l n e n i a    u z n e s e n i a 

     Kontrolu plnenia prijatého uznesenia zo dňa 08.02.2022 predniesol starosta obce v rámci 

svojich poznámok.  

 

6. Rekonštrukcia mosta v obci Šiba (pri domoch č. 4 a 5) – aktuálne informácie práve 

prebiehajúcej realizácie.     

     V tomto bode starosta informoval poslancov ako prebieha rekonštrukcia – výstavba mosta. Pri 

zbúraní starého mosta sa prišlo nato, že most nemal žiadne pätky z tohto dôvodu bolo vykonané 

naceňovanie a tým sa zvýšila cena mosta, ktorú musí zaplatiť obec. Nejedná sa o vysokú cenu. Ale 

z dôvodu bezpečnosti a stability mosta to bolo nevyhnutné. Momentálne sa čaká na asfalt a ako je 

známe v dnešnej dobe je problém s materiálom. Pri tomto bode p. Zuščik sa opýtal, či sa bude 

asfaltovať aj časť ktorá je medzi mostom a hlavnou cestou. Starosta odpovedal, že ak bude 

možnosť a bude dostatok asfaltu tak by to dal. Ale všetko záleží na množstve asfaltu a ceny. Obec 



v zastúpení starostu podala žiadosť na OU Bardejov odbor cestnej dopravy a pozemných 

komunikácií o povolenie umiestniť trvalé značenie.  

 

7. Kultúrno spoločenská akcia v obci v tomto roku – „Deň obce“ – návrh, prejednávanie 

programu 

     Starosta predniesol svoj návrh na organizovanie v tomto roku akciu „Deň obce“ na deň 

3.7.2022. Program akcie predniesol len v počiatočných náčrtoch. Ráno o 10.00 hod. by sa konala 

sv. omša v kostole. Po kostole by bol slávnostný obed v sále kultúrneho domu pre pozvaných hostí, 

následne po obede by sa začal kultúrny program v amfiteátri na futbalovom ihrisku. Čo sa týka 

vystúpení starosta oslovil niekoľko súborov a čaká na vyjadrenia. Samozrejme budú vystupovať 

deti z MŠ a ZŠ Šiba. Požiadal poslancov, ktorí majú nejaké kontakty alebo nápady aby ich 

vyjadrili. Poslanci sa budú informovať a dajú starostovi vedieť. Následne poslanci schválili 

konanie tejto akcie.   

 

8. Návrh úpravy rozpočtu na rok 2022  

     V tomto bode starosta obce predniesol návrh na úpravu rozpočtu na rok 2022 z dôvodu, že už sú 

nám známe presné sumy dotácií, ktoré obec dostane na základnú školu a výnos dane pre obec. 

Ďalšie zmeny v rozpočte sú z týchto dôvodov: - obec od 1.3 získala dotáciu z UPSVaR na 2 

pracovníčky, upresnila sa suma dotácie na detské ihrisko, zmenila sa doba poskytovania TOS tým 

sa zvýši aj poskytnutá dotácia. Vo výdavkovej časti rozpočtu sa taktiež upravili mzdy OcU, 

interiérové vybavenie kancelárie administratívnej pracovníčky, navýšil sa rozpočet na športovú 

činnosť z dôvodu opravy šatne a navýšené dotácie sa premietli aj do jednotlivých položiek vo 

výdavkovej časti. Úprava rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

 

9. Žiadosti občanov  

     V tomto bode starosta obce informoval poslancov, že konzultoval predaj pozemkov 

s právnikom a došli k záveru, že je potrebné vykonať znalecký posudok a následne je možné 

pozemky predať. Z tohto dôvodu požiadal starosta o zrušenie uznesenia č. 29/2021 o predaji 

pozemku parc. č. 114/2 a parc. č. 115. Poslanci zahlasovali nasledovne za 5 – Tilický, Majkuth, 

Stachura, Oravcová a proti – 1 Rančík.    

 

10. R ô z n e 

     V tomto bode poslanci sa venovali hlavne problému ťažby  v lesoch , ktoré sa nachádzajú v 

katastri obce, akým rapídne rýchlym tempom sa samotná ťažba realizuje a či je nejaký spôsob ako 

to dať preveriť po právnej stránke. Na čom sa súhlasne všetci poslanci zhodli, že by bolo potrebné 

niečo s týmto stavom robiť z dôvodu ochrany samotnej obce pred nepredvídateľnými klimatickými 

zmenami.  

 

11. D i s k u s i a  

    V tomto bode viedli poslanci diskusiu i už o prerokovaných bodoch.  

 

12. S ch v á l e n i e    n á v r h u   n a   u z n e s e n i e 

     Starosta obce predložil návrh na uznesenie, ktorý bol jednohlasne prijatý po prednesení. 

Uznesenie zo dňa 07.04.2022 bolo prijaté.  

 

9.  U k o n č e n i e 

     Starosta obce sa poďakoval prítomným za ich účasť a týmto zasadnutie OZ ukončil. 

 

     

D. a. h. 

 

 

Overovatelia:                                    Peter Lenárt  

                 starosta obce 

Jaroslav Stachura   ...................................                        

 

Jozef Majkuth        ..................................... 


